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ZÁPIS 

z jednání vedení dne 7.12. 2020 

přítomni za dodržení hygienických opatření: prof. Oslzlý, JUDr. Valová, doc. Hlavica, prof. Macková, 

prof. Medek, doc. Spilka  

1. Informace rektora:  
➢ Zahájil pravidelnou rozpravu o případných změnách a problémech souvisejících s vládními 

krizovými opatřeními a jejich dopadech na výuku – viz Informace kvestorky. 
➢  Rekapituloval termíny vedení a kolegií v předvánočním čase a po novém roce. V prosinci se 

poslední kolegium uskuteční za týden 14. 12., poslední letošní jednání vedení se odehraje 21. 12. 
– vše proběhne samozřejmě podle tohoto rozpisu, pokud si případné zhoršení krizové situace 
nevyžádá mimořádné jednání. V roce 2021 bude první jednání kolegia rektora 4.1.2021 a dále se 
budou tato jednání ve čtrnáctidenních intervalech střídat s poradami vedení. Rozpis bude ověřen 
za týden na kolegiu.   

➢ Úspěšně pokročilo jednání k ročnímu prodloužení končícího kontraktu čtyř vysokých uměleckých 
škol s MŠMT o rozdělení prostředků z fixní části rozpočtu VŠ.  

 
2. Informace kvestorky:  
➢ Restrikce v rámci vstupu na území České republiky během koronavirových opatření. Každý cizinec 

bude muset doložit, jak dlouho se vyskytuje na území ČR, anebo prokázat se negativním PCR 
testem. Výjimku mají pendleři včetně studentů, kteří alespoň jednou za týden se vrací d vlasti. 
Bude doplněn web a na všech budovách při vstupu je třeba tuto informaci vyvěsit a vrátní 
kontrolovat dle možností. Půjde zejména o období od ledna. 

➢ Dnešním dnem obnovujeme uměleckou výuku do 20 osob ve skupině. Měla by se rozjet i 
prezenční výuka prvních ročníků, ale ani jedna fakulta tuto výuku stoprocentně nezapočala. 
Pokračují do konce semestru s výukou online u předmětů, kde je to optimální. 

➢ Kvestorka obdržela podklady pro jednání reprekomise. Byly vytvořeny nové indikátory pro 
rozdělení financí ve FUČ. Ministerstvo navrhuje zařadit kompenzaci UVŠ do FUČ – nutno 
odmítnout. 

➢ Dnes začal externí audit hospodaření 2020.  
➢ Proběhl klub kvestorů – důležité jednání ohledně ztrát na kolejném a v menzách. 
➢ Rekonstrukce Astorky – proběhl dotazník se studenty a zaměstnanci týkající budoucího výběru 

občerstvovacího zařízení v areálu Astorky. Nutnost architektům představit naše představy, které 
z dotazníku vyplynuly.  
 

3. Informace pror. Medka:  
➢ Pracuje na strategickém záměru – současný stav odeslán ke komentářům prorektorům a 

kvestorce.  
➢ Internacionalizace v rámci SZ2021+ bude finalizována v lednu po dodání strategie 

internacionalizace z DF  
➢ SR JAMU – pf plus reklamní předměty a CD jako poděkování 

 
4. Informace pror. Spilky:  
➢ Informoval o návrhu řešení profilu osoby na stránkách JAMU: na stránce osoby by přibyly další 2 

záložky – Životopis a Profil, které by obsahovaly data z IS. Podmínkou naplnění těchto dvou 
záložek bude nutnost vyplnění životopisu v IS. Navíc bude dle individuálního požadavku přidán link 
na soukromou webovou stránku.  
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5. Informace pror. Mackové:  
➢ Dojednána koordinační schůzka s pracovníky obou fakult zabývajícími se kvalitou – hledá se 

termín. Vedení probralo otázku prozatím nejmenování specializovaného proděkana HF pro kvalitu, 
který by měl být členem Rady pro vnitřní hodnocení. 

 
6. Informace pror. Hlavici:  
➢ Návrh nových pravidel výpočtu dotace na dlouhodobý koncepční rozvoj výzkumné organizace – 85 

% stabilizační složka (z dotace pro rok 2020), 15 % motivační složka – přesný podíl JAMU bude 
vypočítán na základě výsledku mezinárodního hodnocení a výslednou částku ovlivní i (navržené) 
navýšení rozpočtu na výzkum VŠ o 300 mil. Kč a výsledky ostatních VŠ. I v případě negativního 
výsledku by nemělo dojít k významnému poklesu. Pravidla budou platná pro roky 2021-2025. 
Pravidla agregovaného součtu všech pěti modulů hodnocení VŠ dosud nejsou stanovena, čeká se 
na výsledky mezinárodního hodnocení. 

➢ Informace o jednání Ediční rady JAMU:  
kniha Čestní doktoři JAMU (k výroční 75 let od vzniku JAMU) bude projednána na KR. 
kniha E. Barby On Directing and Dramaturgy: Burning the House bude projednána s DF. 

➢  A. Jochmanová, navržená DF do hodnotícího panelu GAČR, svou nominaci nepodá. 
 

 

Další řádná porada Vedení se uskuteční v úterý 21. 12. 2020 v 10:30 hod. v pracovně rektora.  

   

Zapsala: Bc. Bělohlávková                     verifikoval: prof. Oslzlý a vedení 

 


